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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 04. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     17.30 h  
 
   
Prítomní:            29 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: JUDr. Katarína Macháčková 
   RNDr. Alena Mečiarová  
      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu  
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                              
   Bc. Jana Králová – vedúca sociálneho oddelenia  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, s. r. o. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD 

Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdeláv. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
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- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 28 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Mgr. 

Eleonóra Porubcová a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Gabriel Čauder 
a Jana Vršková.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Milan Budáč – predseda,  
Margita Haťapková – členka,  
Michal Dobiaš – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 99/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  

Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval poslancov, že ak majú nové  
návrhy na doplnenie programu, aby ich predložili pred hlasovaním o programe.  

Milan Budáč, poslanec MsZ, požiadal o doplnenie bodu rôzne o Zmenu člena 
finančnej komisie. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ešte doplnil dva body v rámci bodu 
Rôzne a to: 
- Návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Prievidza  č. 31/1995 a Návrh územného plánu mesta 
(sídelného útvaru) Prievidza – aktualizácia 2006 
- Informácia o výsledkoch z Valného zhromaždenia PTH, a. s.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1)    O t v o r e n i e  
2)  Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3) Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti  Prievidza Invest, spol. s r. o., za rok 2007 
4)  Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA, spol. 

s r.o., Prievidza, v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za rok 2007 
5)  Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy HM a NHM a mandátnych zmlúv so spol.   

 SMMP, s. r. o.,  za rok 2007 
6)   Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia KaSS v Prievidzi za rok 2007 
7)   Informácia o plnení  rozpočtu Domova dôchodcov v Prievidzi za rok 2007 



 3

8)   Správa o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza spracovaná k 31. 12. 
 2007 

9)  Návrh na záverečný účet mesta Prievidza za rok 2007 a Výročná správa 
 o hospodárení mesta Prievidza za rok 2007  

10)  Požiadavky spol. UNIPA, s. r. o., Prievidza na úpravu rozpočtu mesta Prievidza na 
 rok  2008 

11)   Návrh I. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008 
12)    Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie 

 január – február 2008 
13)   Návrh Doplnku č. 2 k Štatútu mesta Prievidza 
14) Návrh na udelenie „Ceny mesta Prievidza“ pri príležitosti 895. výročia jeho prvej 

písomnej zmienky a 625. výročia udelenia kráľovských výsad 
15)  Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
16)   Majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
17)   R ô z n e 
18)   D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v   
19)  I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
20)   Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 17 –  „   R ô z n e   “ 
1. Návrh na zmenu uznesení MsZ –  projekty pre rekonštrukciu školských 

a predškolských zariadení  
2. Informácia o pripravených rozvojových projektoch základných škôl 
3. Návrh zmluvy o budúcej kúpnej zmluve so spol. HANT Bratislava, a. s. 
4. Rozmiestnenie veľkoobjemových kontajnerov v meste Prievidza  
5. Informácia o príprave projektu odmeňovania občanov  
6. Návrh na zmenu v Komisii sociálnej, zdravotnej a bytovej 
7. Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o poskytnutie finančného príspevku  
8. Informácia HFK Prievidza o použití finančných prostriedkov a žiadosť o uvoľnenie 

ďalšej časti schválených finančných prostriedkov 
9. Informácia MŠHK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov a žiadosť 

o uvoľnenie ďalšej časti schválených finančných prostriedkov 
10. Žiadosť HBK Prievidza o poskytnutie finančného príspevku  
11. Žiadosť Karate klubu Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 
12. Žiadosť športového Klubu Pampúch o poskytnutie finančného príspevku a spoluprácu 

mesta pri zabezpečovaní 20. ročníka Svetových hier v Interkrosse 
13. Informácia o zúčastnení sa žiačok I. ZŠ Sama Chalupku celoslovenskej súťaže 

v basketbale a žiadosť o finančný príspevok 
14.    Návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Prievidza  č. 31/1995 a Návrh územného plánu mesta 
         (sídelného útvaru) Prievidza – aktualizácia 2006 
15.    Informácia o výsledkoch z Valného zhromaždenia PTH, a. s.  
16.    Zmena člena finančnej komisie 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 100/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za   
 
 

       - k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v materiáli Vyhodnotenie 
uznesení MsZ je vyhodnotených celkovo 87 uznesení za obdobie rokov 1995 – 2008. Z toho 
69 uznesení zostáva v sledovaní, 10 uznesení je navrhnutých na  vypustenie zo sledovania, 
6 uznesení je navrhnutých na pozastavenie, 1 uznesenie je navrhnuté na zrušenie a 1 
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uznesenie je navrhnuté na opravu. Dodala, že súčasťou Vyhodnotenia uznesení MsZ je 
vyhodnotenie uznesení ohľadom predaja nehnuteľností z majetku mesta a tiež Správa 
o výsledkoch kontrol konaných v období od 26. 02. 2008 do 29. 04. 2008. Následne sa 
osobitne vyjadrila k niekoľkým vybraným uzneseniam navrhnutých na vypustenie zo 
sledovania, a to: 
Uznesenie č. 54/II./08 – predĺženie Nájomnej zmluvy č. 5/2005 na prenájom časti pozemku 
na Námestí slobody pre Radoslava Hanzela – RADEVA; 
Uznesenie č. 74/II. – bod a)/06 – predčasné splatenie zostatku úveru vo výške približne 114 
mil. Sk, ktorý bol poskytnutý mestu Prievidza od Tatrabanky, a. s., za účelom výstavby 173 
b. j. na Ciglianskej ceste v Prievidzi. 
Uznesenie č. 366/II./05 – predaj nehnuteľností ,,Sociálne bývanie Ciglianska cesta 173 b. j. 
Prievidza“ v celkovej obstarávacej hodnote 122 894 405,- Sk. 
Uznesenie č. 141/06 – odpredaj pozemkov pod objektom ,,Sociálne bývanie Ciglianska cesta 
173 b. j. 
Uznesenie č. 245/95 – ukončenie likvidácie Podniku služieb, š. p. v likvidácii, s tým, že 
majetok Podniku služieb v likvidácii prevezme mesto Prievidza do majetku mesta. 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že podmienky uvedené 
v uzneseniach a podpísaných zmluvách boli splnené a odporúča MsZ prijať Vyhodnotenie 
uznesení MsZ s pripraveným návrhom uznesenia.  
 Do rozpravy sa prihlásila Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, a informovala sa 
na uznesenie č. 19/08 ohľadom odpredaja pozemku a objektu hotela Magura na Námestí J. 
C. Hronského, formou verejnej aukcie a jej medializácie v rámci EÚ. Chcela vedieť či mestu 
prikazuje zákon zverejniť túto aukciu v rámci EÚ. Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, 
uviedol, že aukcia je zverejnená v rámci EÚ z dôvodu dosiahnutia najvyššej finančnej čiastky 
za odpredaj nehnuteľnosti. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 101/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
        

- k bodu 3 - 
,,Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti  Prievidza Invest, spol. s r. o.,  

za rok 2007“ 
 

 Správu o hospodárení a činnosti spoločnosti Prievidza INVEST, spol. s r. o., za rok 
2007 predložil Ing. arch. Milan Chmura, konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o., a uviedol, že 
spoločnosť Prievidza Invest, s. r. o., v spolupráci so spoločnosťou Žilinská Developerská,  
s. r. o., zabezpečila prípravu a realizáciu Priemyselnej zóny Prievidza Západ I. pričom boli 
zrealizované tieto práce: 
V zemi sú kompletne zabudované všetky chráničky pre prechody inžinierskych sietí  popod  
cestu, sú zrealizované kompletné rozvody pitnej vody, požiarnej vody, rozvody NN, telefónne 
rozvody,  je zhotovená staveništná prístupová komunikácia + NN prípojka pre zariadenie 
staveniska + elektrické rozvody pre dočasné semafóry okolo prechodu cez letiskovú plochu, 
rozvody dažďovej kanalizácie, splaškovej kanalizácie a plynu, výustné objekty dažďovej 
kanalizácie, vrchná konštrukcia cesty – obrubníky, prídlažby, cementová stabilizácia, asfalty, 
chodník, verejné osvetlenie s rozvodmi NN, prípojka VN po napojenie na stĺp vzdušného 
vedenia, napojenie na budúcu vonkajšiu prístupovú komunikáciu, oplotenie areálu, kamerový 
systém, poplachový systém narušenia, vrátnica atď. Celkovo boli k 31. 12. 2007 zo sumy 
150 438 763,- Sk bez DPH zrealizované stavebné práce v objeme 147 959 843,83 Sk 
bez DPH poskytnutých v zmysle Zmluvy o poskytnutí finančných prostriedkov zo štátneho 
rozpočtu SR. V rámci zmeny štruktúry v stavebných objektoch uskutočňuje sa schválenie 
úpravy skladby stavebných objektov a presun prostriedkov. Navrhnuté je zrušenie 
stavebného objektu č. 1.2.4. VN rozvodňa a presun prostriedkov na doplnenie chodníka pre 
peší prístup do Priemyselnej zóny – stavebný objekt č. 1.1.3/2 – Doplnenie chodníkov na 
Riečnej ul. a Sadovej ul. Ďalej dodal, že priemyselná zóna Prievidza Západ I. bola 



 5

prezentovaná na medzinárodnom stavebnom veľtrhu CONECO 2007 a medzinárodnom 
veľtrhu Brno 2007. O vybudovanie nových závodov v priemyselnej zóne prejavili záväzný 
záujem dve spoločnosti, a to spoločnosť RÜBIG a CNC Precision, s. r. o. 

Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala, prečo spoločnosť RÜBIG ešte nie 
je v priemyselnom parku. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že spoločnosť RÜBIG 
prejavila záujem o vybudovanie výrobnej haly ešte v roku 2006, na základe čoho bola 
vypracovaná a podpísaná zmluva. V závere roku 2007 sa však pozmenili nariadenia Vlády 
SR, čo malo dopad na podmienky poskytovania štátnej pomoci. Z tohto dôvodu spoločnosť 
RÜBIG vypracovala 2 alternatívy svojho podnikateľského zámeru, a to bez pomoci štátnej 
dotácie (malý rozsah výroby) a so štátnou podporou (vybudovanie veľkých výrobných hál). 
Napokon došlo k schváleniu štátnej dotácie pre spoločnosť RÜBIG. Dňa 30. 04. 2008 sa 
malo uskutočniť na Bojnickom zámku stretnutie, na ktorom mala byť prezentovaná výstavba 
a výroba spoločnosti RÜBUG. Günter Rübig, majiteľ spoločnosti, však mal autonehodu 
a z toto dôvodu bola prezentácia odložená o niekoľko týždňov. 

MsZ uznesením č. 102/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správy 
spoločnosti Prievidza INVEST, spol. s r. o. za rok 2007.   
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
,,Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA, 

spol. s r.o., Prievidza, v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za rok 2007“ 
 

 Ing. Soňa Tencerová, zástupkyňa spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., uviedla, že 
Informácia je rozdelená do štyroch častí, a to: 
Verejné osvetlenie a cestná svetelná signalizácia 
Športové zariadenia 
Plnenie nájomných zmlúv s mestom Prievidza 
Realizácia nových a obnova existujúcich športových ihrísk na území mesta Prievidza 

 Ďalej informovala, že na zabezpečenie správy prevádzky verejného osvetlenia (VO) 
a cestnej svetelnej signalizácie (CSS) boli v rozpočte mesta na rok 2007 vyčlenené finančné 
prostriedky vo výške 28.838.000,- Sk, pričom štruktúra transferov je nasledovná: 

- transfer na el. energiu VO a CSS             8.250.000,- Sk 
- transfer na správu a prevádzku VO a CSS            5.542.000,- Sk 
- kapitálový transfer na modernizáciu a rekonštrukciu VO                   15.046.000,- Sk 
K 31. 12. 2007 bola UNIPE zo schváleného objemu uhradená suma vo výške 

28.807.500,- Sk, t.j. čerpanie na 94,96 %. 
Transfer na el. energiu VO a CSS bol prečerpaný a transfer na správu a prevádzku VO 
a CSS nebol úplne vyčerpaný.  

 Na zabezpečenie správy a prevádzky športovísk boli v rozpočte mesta na rok 2007 
vyčlenené finančné prostriedky vo výške 41.852.000,- Sk, v tom: 
- transfer pre MšHK Prievidza   8.729.000,- Sk 
- transfer pre HFK Prievidza    5.438.000,- Sk 
- dotácia na činnosť HFK Prievidza            10.180.000,- Sk 
- transfer na prevádzku plavárne   4.930.000,- Sk 
- transfer na prevádzku fitnescentra      260.000,- Sk 
- kapitálový transfer na investície ZŠ+FŠ           12.315.000,- Sk. 

UNIPA, spol. s r. o.,  a mesto Prievidza majú uzatvorené Zmluvy o nájme hnuteľného 
a nehnuteľného majetku a nájme nebytových priestorov, na základe ktorých prenechalo 
mesto Prievidza, ako vlastník majetku, UNIPE do užívania hnuteľný a nehnuteľný majetok: 

1) správy a prevádzky verejného osvetlenia 
2) správy a prevádzky športovísk – zimný a futbalový štadión 
3) správy a prevádzky športového zariadenia – krytej plavárne 
4) správy a prevádzky fitnescentra 
5) správy a prevádzky športového areálu pri III. ZŠ Ul. S. Chalupku 
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V zmysle týchto zmlúv je UNIPA, spol. s r. o.,  povinná uhrádzať mestu Prievidza ročné 
nájomné v celkovej výške 112.691,00 Sk, v tom: 

- verejné osvetlenie   112.687,00 Sk 
- zimný a futbalový štadión                        1,00 Sk 
- plaváreň                           1,00 Sk 
- fitnescentrum                          1,00 Sk 
- športový areál pri III. ZŠ Ul. S Chalupku         1,00 Sk  
Nájomné je uhrádzané štvrťročne. K 31. 12. 2007 uhradila UNIPA, spol. s r. o.,  mestu 

Prievidza 100 % z predpísaného nájomného.  
Uznesením MsZ č. 550/06 zo dňa 28. 11. 2006 bolo schválené, že za financie získané 

z odpredaja objektu spol. UNIPA, s r.o., budú umiestnené športové ihriská v meste Prievidza 
takto: 
VO č. I – vybudovanie univerzálneho ihriska na Ciglianskej ceste za cenu 1,1 mil. Sk 
VO č. II – vybudovanie univerzálneho ihriska za Čínskym múrom za cenu 1,1 mil. Sk 
VO č. III – vybudovanie univerzálneho ihriska v areáli ZŠ Dobšinského za cenu 1,1 mil. Sk 
VO č. IV – vybudovanie univerzálneho ihriska v areáli ZŠ Mariánska ul. za cenu 1,1 mil. Sk 
VO č. V (Veľká Lehôtka) – vybudovanie univerzálneho ihriska bez podkladu za cenu 500 tis. 
Sk 
VO č. VI (Malá Lehôtka) – oplotenie, oprava jestvujúceho ihriska za cenu 300 tis. Sk 
VO č. VII (Hradec) – obnova futbalového štadióna za cenu 300 tis. Sk. 
 

Dňa 20. 08. 2007 boli vyhodnotené ponuky podprahovej zákazky na realizáciu stavby 
„Dobudovanie ihrísk + obnova jestvujúcich ihrísk“ s tým, že bola vybraná ekonomicky 
najvýhodnejšia ponuka v celkovej výške 5.488.947,40 Sk s DPH. 

Realizácia obnovy ihrísk bola zahájená na jeseň r. 2007 a dočasne pozastavená 
v zimných mesiacoch. K úplnému ukončeniu akcie dôjde v priebehu r. 2008.   

Z celkových vyfakturovaných finančných prostriedkov, t. j. z 5.488.947,00 Sk bolo k 31. 
12. 2007 uhradených len 3.515.716,00 Sk. Zostávajúce finančné prostriedky budú uhradené 
po ukončení prác a odovzdaní diela. 
 V závere Ing. Soňa Tencerová uviedla, že spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., navrhuje, 
aby nedočerpané finančné prostriedky pre oblasť správy a prevádzky VO a CSS za obdobie 
1 – 12/2007 vo výške 717.714,- Sk neboli spoločnosťou UNIPA, spol. s r. o., vrátené do 
rozpočtu mesta Prievidza, ale započítané oproti prečerpaným prostriedkom na el. energiu 
VO a CSS a správu a prevádzku športových zariadení za obdobie 1-12/2007 v celkovej 
výške 717.714,- Sk. Na úhradu finančných prostriedkov, nad rámec vzájomného 
vyporiadania, t. j. na úhradu 1.754.684,- Sk použila UNIPA, spol. s r. o., príjmy z vlastnej 
činnosti, ktoré dosiahli výšku približne 2.174. 000,- Sk. 
 MsZ uznesením č. 103/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo informáciu o plnení 
komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, spol. s r. o. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
 
 

- k bodu 5 - 
,,Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy HM a NHM a mandátnych zmlúv  

so spol.   SMMP, s. r. o.,  za rok 2007“ 
 

 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, spol. s r. o., uviedol, že správa je rozdelená do 
niekoľkých častí a následne sa k jednotlivým častiam bližšie vyjadril, a to: 
= Majetok zverený do správy – v priebehu roku 2007 na základe protokolov o odovzdaní 
a prevzatí majetku mesta dochádzalo  k nasledovným pohybom majetku v správe: 
• Doplnkom č. 6 z mája 2007 boli do správy majetku SMMP, s. r. o., doplnené 

nehnuteľnosti tvoriace areál bývalého Prevádzkového strediska vodovodov v Prievidzi na 
Ul. T. Vansovej č. 24. Zo správy spoločnosti bol vypustený „starý“ podchod na Ul. Matice 
slovenskej a rekreačná chata zo žrďoviny „Dráčik“. Taktiež bol doplnený účet 031 – 
pozemky, na ktorých sa nachádza areál na Ul. T. Vansovej č. 24. 
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• Doplnkom č. 8  bol vyradený   majetok  výmenníková stanica, meranie a regulácie na Ul. 
S. Chalúpku, majetok v nájme PTH, a. s., ďalej bol zaradený  do správy SMMP, s. r. o., 
dlhodobý  hmotný majetok umiestnený  v objektoch  výmenníkových staníc a plynových 
kotolní, ktorý  je prenechaný do užívania   spoločnosti  PTH, a. s. Na základe uznesenia 
MsZ č. 170/06 bol zaradený majetok vytvorený technickým zhodnotením majetku mesta 
spoločnosťou THM, a. s., ktorý mesto malo len v držbe. 

= Správa bytov – k 31.12. 2007 SMMP, s. r. o., celkovo evidovala 599 bytov. Z bytov vo 
vlastnej  správe  bol vyňatý odpredaný objekt na Košovskej ceste č. 19 so štyrmi bytmi,   
počet bytov v správe SMMP, s. r. o., bol k 31. 12. 2007  491. V roku 2007 bolo odpredaných 
22 bytov v správe iných správcovských spoločností, čím počet neodpredaných bytov 
v odpredaných domoch k 31.12. 2007 bol 108. 
Výkon správy 173  bytových jednotiek Ciglianska cesta: 
V súlade s Mandátnou zmluvou uzatvorenou podľa § 566 a následných ustanovení 
Obchodného zákonníka zo dňa 25. 4. 2005, SMMP, s. r. o., vykonávala činnosti súvisiace 
s výkonom správy 173 bytových jednotiek 
 
Prehľad predpisu nájomného, platieb a nedoplatkov v Sk za rok 2007 - 173b.j.  

Predpis 
z toho: 
predpis 

z toho: 
predpis Uhradené  

Predpis 
úhrady Skutočná Nedoplatok

spolu služieb zákl.nájomné
od 

nájomníkov mestu 
úhrada 
mestu voči mestu

1 2 3 4 5 6 7 
          (4-2) (3-6) 

5 703 
250 900 992 4 802 258 3 571 995 4 802 258 2 671 003 2 131 255 

       
 Prehľad predpisu nájomného, platieb a nedoplatkov v Sk za rok 2007  - nebytové priestory  
       

Predpis 
z toho: 
predpis  

z toho: 
predpis Uhradené 

Predpis 
úhrady Skutočná Nedoplatok

spolu služieb zákl.nájomné
od 

nájomníkov mestu 
úhrada 
mestu voči mestu

1 2 3 4 5 6 7 
          (4-2) (3-6) 

183 408 31 392 152 016 183 408 152 016 152 016 0 
 
V porovnaní s rokom 2006, kedy boli k 31. 12. 2006 na účet mesta odvedené finančné 
prostriedky vo výške 2 994 896,- Sk, k 31. 12. 2007 to bolo 2 671 003,- Sk, čo je o 323 893,- 
Sk menej. Uvedený stav bol zapríčinený hlavne pretrvávajúcou zlou platobnou disciplínou 
nájomníkov. 
= Odpredaj bytov – SMMP, s. r. o., v roku 2007 v súlade s mandátnou  zmluvou vykonávala 
vedenie účtovníctva, správu finančných prostriedkov v súvislosti s odpredajom bytov 
a nebytových priestorov, vymáhanie nedoplatkov a ďalších činností spojených s predajom.  
Celkovo za rok 2007 bolo  uzatvorených a zapísaných do katastra 22 zmlúv so záujemcami 
o odpredaj bytov spolu za cenu 545 276,- Sk, čo je rovnaký počet ako v roku 2006. Na 
rozdiel od roku 2006 kedy nebol predaný žiadny nebytový priestor, v roku  2007 došlo 
k odpredaju  1 nebytového priestoru v bytovom dome na Kútovskej ul. a to ambulancia 
MUDr. Novákovej za cenu 211 683.- Sk.     
= Pohľadávky – SMMP, s. r. o., k 31. 12. 2007 eviduje  pohľadávky na základe nájomných 
zmlúv za prenájom bytov a nebytových priestorov a ostatné pohľadávky vyplývajúce 
z prevádzkovej činnosti spoločnosti.  
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Vymáhanie pohľadávok: 
Pohľadávky za odkúpené byty 
Od júla 2007 spoločnosť pristúpila k dôkladnejšiemu sledovaniu pohľadávok za odkúpené 
byty, čoho výsledkom je evidencia dlžníkov v omeškaní. Dokončená bola v septembri 
a obsahuje 417 dlžníkov, voči ktorým sú vedené platobné rozkazy na peňažné plnenie, 
exekúcie, dohody o zaplatení záväzkov. Od tohto obdobia bolo zaslaných dlžníkom 256 
upomienok v hodnote 903 tis. Sk. Z celkového počtu upomínaných dlžníkov boli s 9 
uzatvorené dohody o zaplatení záväzku v hodnote 55 tis. Sk. 129 dlžníkov reagovalo na 
upomienku a vyrovnali si svoj dlh voči spoločnosti resp. Mestu Prievidza. S ostatnými 
dlžníkmi sa pracuje v zmysle internej smernice spoločnosti „Proces monitoringu a vymáhania 
pohľadávok“. Je potrebné podotknúť, že medzi dlžníkmi sú aj vlastníci bytov, ktorí už zomreli. 
Z toho nám vyplývali ďalšie administratívnoprávne úkony vyúsťujúce k vymáhaniu dlhov od 
dedičov.   
Pohľadávky za nebytové priestory 
V priebehu roku 2007 bolo podaných 19 návrhov na súd na vydanie platobného rozkazu 
(ďalej len PR). Predmetom návrhov bolo zaviazať dlžníka na úhradu nedoplatku                   
na nájomnom a službách v celkovej hodnote 379 tis. Sk. Právoplatnými a vykonateľnými 
v roku 2007 sa stali len 4 návrhy.  
= Transfery –    SMMP, s. r. o., v roku 2007 dostala z rozpočtu mesta transfery vo výške 
1 362 tis. Sk, v porovnaní s rokom 2006,  kedy bola výška transferu 1 600 tis. Sk, dostala 
o 238 tis. Sk  menej. Vynaložené náklady v roku 2007 na zabezpečenie prevádzky 
spravovaných zariadení a ostatných položiek v rámci transferu boli vo výške 1 379 tis. Sk, čo 
je o 234 tis. Sk viac ako schválený transfer. Poskytnuté zdroje formou transferu 
nepostačovali a SMMP, s. r. o., ich musela vykryť z vlastných zdrojov.  
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa informovala na nájomné zmluvy 
uzatvorené formou notárskej zápisnice, ktoré mali zabrániť pribúdaniu nových ,,neplatičov“ 
a chcela vedieť ako sa táto situácia bude riešiť v budúcnosti, keďže sú nájomné zmluvy 
vyhlásené za neplatné. Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, uviedol, že dôjde k novelizácii 
nájomných zmlúv, aby k takejto situáciu už nedochádzalo.  
 MsZ uznesením č. 104/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o plnení zmlúv so SMMP, spol. s r. o. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   
 
 

- k bodu 6 - 
,,Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia KaSS v Prievidzi za rok 2007“ 

 
Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval o činnosti a výsledkoch hospodárenia 

KaSS v Prievidzi za rok 2007. Uviedol, že prevádzku kultúrnych zariadení mesta a kultúrno-
výchovnú činnosť zabezpečovalo v roku 2007 v priemernom prepočítanom stave 25,4 a vo 
fyzickom priemernom počte 26,6 zamestnancov. Niektoré pomocné práce na úseku 
technickej prevádzky boli zabezpečované aj osobami v rámci verejno-prospešných prác. 
S tromi zamestnancami – poberateľmi starobného dôchodku boli uzatvorené pracovné 
zmluvy v priebehu roka na polovičný úväzok. Následne informoval o činnosti a podujatiach, 
ktoré stredisko realizovalo počas roku 2007. V závere konštatoval, že hospodárskym 
výsledkom za rok 2007 bol zisk pričom v hlavnej činnosti rozpočtu došlo k strate vo výške 
 -261 tis. Sk a v podnikateľskej činnosti došlo k navýšeniu o + 465 tis. Sk. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a pochválila vystúpenia 
a podujatia uskutočnené v minulom roku. Konštatovala, že za perlu medzi vystúpeniami za 
rok 2007 považuje Vianočný koncert Malého Vtáčnika a tiež požiadala o väčšiu podporu 
kultúrnych aktivít. 
 Ing. Marián Škoda, poslanec MsZ, informoval o kultúrnych aktivitách v prímestských 
častiach a požiadal o finančné prostriedky pre kultúrne domy v prímestských častiach. Bc. 
Peter Paulík, riaditeľ KaSS, uviedol, že tieto požiadavky je možné realizovať postupne, podľa 
finančných možností mesta Prievidza i KaSS v Prievidzi. 
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Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa ešte informovala na pohľadávky KaSS. Bc. 
Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval, že čo sa týka pohľadávky voči spoločnosti Alfa 
Slovakia, bola podaná požiadavka na súd, a však Alfa Slovakia nereagovala a tak je 
vymáhanie pohľadávky v rukách exekútora. 
 MsZ uznesením č. 105/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo správu o činnosti 
a výsledkoch hospodárenia KaSS. 
Hlasovanie: 29 poslancov za     
 
 

- k bodu 7 - 
,,Informácia o plnení  rozpočtu Domova dôchodcov v Prievidzi za rok 2007“ 

 
Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, informoval o plnení rozpočtu DD v Prievidzi za rok 

2007 a uviedol, že rozpočet  DD Prievidza pre rok 2007 bol  schválený uznesením MsZ č. 
500/2006 zo dňa 28.11. 2006. Rozpočet príjmov predstavoval  sumu  16.900 tis. Sk  
a rozpočet  výdavkov  rovnako 16.900 tis.  Sk.  Uznesením MsZ č. 86/2007 bola schválená I. 
úprava rozpočtu, príjmy spolu  17.241 tis. Sk, výdavky spolu 17.241 tis. Sk. Uznesením MsZ 
č. 256/2007 mestské zastupiteľstvo schválilo druhú úpravu rozpočtu DD Prievidza, príjmy vo 
výške 18.741 tis. Sk a výdavky 18.741 tis. Sk. III. úprava rozpočtu bola schválená dňa 30. 
10. 2007 príjmy spolu 19.398 tis. Sk a výdavky 19.398 tis. Sk. V decembri 2007 došlo 
k poslednej úprave rozpočtu na základe prijatého rozpočtového opatrenia Mesta Prievidza zo 
dňa 11. 12. 2007 a jeho výška dosiahla u príjmov celkovo 19.438 tis. Sk a výdavkov celkovo 
19.438 tis. Sk. Dotácia na financovanie zariadenia zo zdrojov ŠR pre rok 2007 dosiahla 
objem 7.853 tis. Sk na BV a v priebehu roka sa podarilo formou projektov na financovanie 
sociálnych služieb získať finančné zdroje z MF SR a MPSVR SR vo výške  2.093 tis. Sk na 
KV. Jedná sa o účelovo viazané finančné prostriedky určené na stavebné úpravy a výmenu 
technológie na úseku stravovacej prevádzky. Dotácia od zriaďovateľa Mesta Prievidza v roku 
2007 dosiahla výšku 1.540  tis. Sk. Dotácie  boli vyčerpané v plnej výške. V závere Ing. 
Rudolf Kollár, riaditeľ DD, konštatoval, že výsledkom rozpočtového hospodárenia DD za rok 
2007 bol zisk v hodnote 34 tis. Sk.   
 MsZ uznesením č. 106/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo plnenie rozpočtu DD 
za rok 2007. 
Hlasovanie: 28 poslancov za    

 
 

- k bodu 8 - 
,,Správa o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza spracovaná  

k 31. 12. 2007“ 
 

Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala, že na základe  
príkazných listov primátora mesta č.12/2007 zo dňa 16.10. 2007 a č. 13/2007 zo dňa 16. 10. 
2007 bola  vykonaná  ročná inventarizácia  majetku a záväzkov mesta v pôsobnosti 
Mestského úradu  Prievidza a mestských organizácií – KaSS Prievidza, základných škôl, 
ZUŠ L. Stančeka,  CVČ Spektrum a Domova dôchodcov Prievidza. Jednotlivé  organizácie  
predložili   mestskému  úradu  písomné  materiály  o vykonaní  inventarizácie k 31.12. 2007 - 
správy o jej priebehu a výsledku, ktoré  tvoria prílohu tejto správy.  Informáciu  o stave  
majetku  predložili  zároveň  i  podnikateľské subjekty,  ktorým mesto zverilo hmotný 
a nehmotný  majetok do správy na základe komisionárskej zmluvy, zmluvy o výkone správy 
majetku a do dlhodobého nájmu v zmysle  nájomných zmlúv.  Tieto správy sú založené na 
majetkovom oddelení mestského úradu v písomnostiach o inventarizácii. Inventarizáciou bol 
overený aj stav cudzieho majetku. Časť tohto majetku – výpočtovú techniku  v celkovej výške 
3 415 tis. Sk používajú základné školy na základe projektu INFOVEK. Ďalšiu časť tvorí 
majetok, ktorý súvisí s tepelným hospodárstvom mesta,  v celkovej výške 70 939 tis. 
Predmetný majetok mesto prezvalo do držby od spoločnosti THM, a. s., a v súčasnosti je 
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v správe spoločnosti SMMP, s. r. o. Mesto k 31. 12. 2007  vlastnilo majetok v celkovej  
obstarávacej  hodnote 3 527 535 tis. Sk,  z toho majetok - v správe  

MsÚ     1 669 926  tis. Sk 
   KaSS         18 025  tis. Sk 
                               Základných škôl     326 799  tis. Sk 
   CVČ Spektrum         6 466  tis. Sk 
   ZUŠ L. Stančeka       16 391  tis. Sk 
                                 Domov dôchodcov       32 534  tis. Sk 
   SMMP, s.r.o.      582 212  tis. Sk 
   TEZAS, s.r.o.       437 411 tis. Sk 
   Prievidza Invest, s.r.o.      13 146 tis. Sk 
   - v dlhodobom nájme      424 625 tis. Sk.         
Inventarizáciou hmotného a nehmotného majetku bol k 31. 12. 2007 vyčíslený inventúrny  
rozdiel   –   schodok  na  hmotnom  majetku  spravovanom  mestským  úradom vo výške  
4 500,00 Sk. Vyčíslený  inventúrny rozdiel bude v priebehu roka 2007 predmetom riešenia 
škodovej komisie pri MsÚ. V závere Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, 
uviedla, že výsledky inventarizácie boli skontrolované audítormi a komisiami MsZ, ich 
stavisko k inventarizácii bolo bez pripomienok. 
 MsZ uznesením č. 107/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo správu 
o výsledkoch inventarizácie  majetku mesta Prievidza spracovanú k 31. 12. 2007. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 - 
,,Návrh na záverečný účet mesta Prievidza za rok 2007  

a Výročná správa o hospodárení mesta Prievidza za rok 2007“ 
 

 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že podkladom pre 
zostavenie záverečného účtu sú ročné účtovné a finančné výkazy spracované v rámci ročnej 
závierky v metodike platnej rozpočtovej klasifikácie. Mesto Prievidza za rok 2007 dosiahlo 
nasledovné hospodárske výsledky: 
Celkové hospodárenie   mesta v roku 2007 skončilo s prebytkom  vo výške  13 742 tis. Sk 
Rozpočtové zdroje .........................................................................            835 495  tis. Sk 
Rozpočtové výdaje ........................................................................             821 753  tis. Sk 
rozpočtový  prebytok  ................................................................                 13 742 tis. Sk  
 
Dosiahnuté  výsledky  hospodárenia v dielčich  rozpočtoch v tis. Sk                                             

                                                           príjmy                     výdavky               rozdiel 
Bežný rozpočet                    617 146                   604 765                12 381 
Kapitálový rozpočet               117 933                   179 867             -  61 934   
Finančné operácie                      100 416                      37 121                 63 295 
spolu                                                            835 495                    821 753                 13 742 
 
Mesto dosiahlo za rok 2007 rozpočtový prebytok vo výške 13 742 tis. Sk, keď celkové 
rozpočtové zdroje dosiahli výšku  835 495 tis. Sk a celkové rozpočtové výdaje  výšku  821 
753 tis. Sk.  Súčasťou príjmov a výdavkov mesta sú aj príjmy a výdavky rozpočtových 
organizácií mesta. Výšku rozpočtového prebytku vo výške  13 742 tis. Sk ovplyvnil nižší 
objem prevedených finančných prostriedkov z peňažných fondov mesta do príjmov  voči 
pôvodnému rozpočtu. Príjmy rozpočtu boli splnené na  96 %, Výdavky mesto čerpalo na  
94,5 %. Mesto malo v priebehu roka 2007 stabilnú finančnú situáciu, operatívne 
zabezpečovalo   prevádzkové  potreby mesta, rozpočtových  organizácií a príspevkovej 
organizácie. V decembri 2007 mesto podpísalo úverovú zmluvu na úver vo výške  24  000 
tis. Sk, za účelom  financovania  výkupu ďalších pozemkov pod Priemyselný park, pričom do 
konca  roka 2007 k čerpaniu úveru nedošlo. Úverová zadĺženosť mesta voči bankovým 
inštitúciám  bola k 31. 12. 2007  vo výške 291 192 tis. Sk, čo predstavuje   49,9   % k 
 bežným príjmom mesta dosiahnutých v roku 2006. Účtovná závierka  mesta  Prievidza za 
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rok 2007 bola preskúmaná z hľadiska účtovníctva a podľa audítorskej správy  zo dňa 7. 3. 
2008  vyjadruje verne  vo všetkých významných súvislostiach majetkovú a finančnú situáciu, 
tvorbu a čerpanie rozpočtu k 31. 12. 2007 v súlade so zákonom o účtovníctve v platnom 
znení.  
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval Ing. Janu Michaličkovú, hlavnú kontrolórku 
mesta, aby predložila odborné stanovisko k Návrhu záverečného účtu mesta Prievidza za 
rok 2007. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala, že povinnosťou 
hlavnej kontrolórky, vychádzajúc z ustanovenia § 18f) ods. 1c) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a internej smernice Rozpočtové pravidlá 
mesta Prievidza, je vypracovať stanovisko k návrhu záverečného účtu mesta pred jeho 
schválením v MsZ. Rok 2006 bol prvým rokom, v ktorom malo mesto Prievidza zákonnú 
povinnosť po prvýkrát zostaviť viacročný rozpočet na nasledujúce rozpočtové roky počnúc 
rokom 2007. Rozpočtované príjmy a výdavky viacročného rozpočtu sa po schválení MsZ 
stali záväznými len pre rozpočtový rok 2007.  

V priebehu rozpočtového roku 2007 Mestské zastupiteľstvo postupne schválilo 4 
úpravy rozpočtu mesta v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy. Okrem uvedených úprav boli primátorom mesta uskutočnené 
rozpočtové opatrenia – presuny rozpočtových prostriedkov a povolené prekročenia výdavkov 
na základe úpravy dotácií z MŠ SR v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení a internou smernicou mesta Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza. Zapracovaním 
uvedených rozpočtových opatrení a uznesení MsZ č. 367/07, 369/07 a 370/07 zo dňa 27. 11. 
2007 boli pôvodné príjmy zvýšené na 870 202 tis. Sk a pôvodne schválené výdavky boli 
zvýšené na celkové výdavky 870 202 tis. Sk. Hlavná kontrolórka skontrolovala dodržanie 
povinnosti vedenia operatívnej evidencie vykonaných rozpočtových opatrení v rozpočtovom 
roku 2007 a konštatuje, že operatívna evidencia všetkých vykonaných opatrení bola mestom 
vedená v súlade s § 14 ods. 3. zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Po 
skončení rozpočtového roka boli údaje o rozpočtovom hospodárení spracované do 
záverečného účtu mesta v zmysle § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy. Následne sa Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, osobitne 
vyjadrila k príjmom a výdavkom. Ďalej sa vyjadrila k vývoju dlhu mesta a konštatovala, že 
mesto Prievidza malo podľa skontrolovaného zborníka vlastného hospodárenia k 1. 1. 2007 
celkový dlh vo výške 293 761 tis. Sk. Podľa výdavkov v oddiele 01.7.0 Transakcie verejného 
dlhu boli v rozpočtovom roku 2007 splatené tuzemské istiny vo výške 23 913 tis. Sk a na 
splátkach úrokov podľa splátkových kalendárov bolo zaplatené 14 564 tis. Sk v súlade 
s uzatvorenými zmluvami. Mesto Prievidza v rozpočtovom roku 2007 podľa príjmových 
finančných operácií neprijalo dlhodobý bankový úver schválený vo výške 24 000 tis. Sk. 
Podľa zborníka vlastného hospodárenia predstavuje zostatok nesplatených úverov na účte 
951 – Dlhodobé bankové úvery k 31. 12. 2007 celkovú výšku 267 453 tis. Sk, podľa čoho 
poklesol zostatok nesplatených úverov v porovnaní s rokom 2006 o 26 308 tis. Sk. Celkový 
dlh mesta vo výške 267 453 tis. Sk predstavuje výšku 45,9 % skutočných bežných príjmov 
rozpočtového roka 2006. Suma ročných splátok vrátane zaplatených výnosov dosiahla 
v roku 2007 výšku 38 477 tis. Sk, čo predstavuje 6,6 % zo skutočných bežných príjmov 
dosiahnutých v rozpočtovom roku 2006. Celkovým dlhom mesta k 31. 12. 2007 vo výške 
45,9 % skutočných bežných príjmov a sumy ročných splátok istín a výnosov vo výške 6,6 % 
skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka dodržalo mesto Prievidza 
povinné a súčasne platné podmienky pravidiel používania návratných zdrojov financovania 
podľa § 17 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Mesto 
Prievidza neprevzalo v rozpočtovom roku 2007 záruku za úver, pôžičku alebo iný dlh FO 
alebo PO, čím bolo dodržané ustanovenie § 17 ods. 5 zákona č. 583/2004 Z. z. Tiež 
informovala o mimorozpočtových prostriedkoch  - peňažné fondy a uviedla, že mesto 
Prievidza vytvára z prebytku hospodárenia rozpočtu rezervný fond, fond rozvoja mesta, fond 
životného prostredia a z prostriedkov získaných z predaja bytov a nebytových priestorov fond 
rozvoja bývania, prostriedky ktorých používa prostredníctvom rozpočtu cez príjmové 
finančné operácie. Uznesením MsZ v Prievidzi č. 90/07 zo dňa 24. 4. 2007 bol schválený 
Záverečný účet mesta Prievidza za rok 2006 a vrátenie použitých finančných prostriedkov do 
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fondu rozvoja bývania vo výške 29 tis. Sk a do fondu rozvoja mesta vo výške 50 623 tis. Sk. 
Kontrolou zborníka vlastného hospodárenia, účet 933 – Prevod zúčtovania príjmov 
a výdavkov z minulých rokov bolo zistené, že prijaté uznesenie bolo splnené v časti vrátenia 
finančných prostriedkov do fondu rozvoja mesta vo výške 50 623 tis. Sk – podľa zborníka 
prevodmi v dňoch 10. 5., 31. 5. a 2. 7. 2007. Uznesenie v časti vrátenia finančných 
prostriedkov do fondu rozvoja bývania vo výške 29 tis. Sk nebolo v rozpočtovom roku 2007 
zrealizované a bude splnené podľa bodu IX. b) návrhu na finančné usporiadanie 
dosiahnutého finančného prebytku návrhu záverečného účtu mesta v roku 2008. Zostatky 
fondov podľa návrhu záverečného účtu dosiahli celkovú výšku 42 195 tis. Sk. V účtovníctve 
mesta bola vykonaná kontrola počiatočných stavov uvedených fondov k 1. 1. 2007,  na 
základe  ktorej sa konštatuje,  že bola dodržaná zásada bilančnej kontinuity podľa § 16 ods. 
12 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, keď počiatočné 
stavy k 1. 1. 2007 súhlasia s konečnými zostatkami k 31. 12. 2006. Zároveň na základe 
skontrolovania konečných zostatkov účtov fondov k 31. 12. 2007 hlavná kontrolórka 
skonštatovala, že konečné zostatky fondov podľa bankových výpisov súhlasia s peňažným 
stavom fondov vykázaným v časti V. Tvorba a použitie fondov návrhu na záverečný účet 
mesta. Mesto Prievidza má vo vlastníctve veci a majetkové práva, ktoré sú majetkom, a ktorý 
slúži na plnenie úloh mesta. Úlohou mesta je majetok zveľaďovať a zhodnocovať, pričom ho 
možno použiť pri výkone samosprávy, na verejné účely a na podnikateľskú činnosť. 
Vykonanou inventarizáciou bol zistený rozdiel – manko na hmotnom majetku v správe MsÚ 
vo výške 4 500,- Sk, ktorý bol zaúčtovaný v rámci účtovného obdobia roka 2007 v súlade s § 
30 ods. 7 zákona o účtovníctve. Mesto Prievidza vlastnilo k 31. 12. 2007 majetok v celkovej 
obstarávacej hodnote 3 527 535 tis. Sk a hodnota majetku vzrástla v porovnaní s rokom 
2006 celkom o 169 994 tis. Sk. Mesto vykazuje k 31. 12. 2007 pohľadávky v celkovej výške 
63 976 tis. Sk, z toho pohľadávky na daniach a poplatkoch 25 857 tis. Sk, na majetku 19 058 
tis. Sk (tie tvorili vo výške 16 414 tis. Sk pohľadávky za predaný majetok v lehote splatnosti) 
a ostatné pohľadávky vo výške 19 061 tis. Sk, z ktorých je 53 % pohľadávok v lehote 
splatnosti a 47 % po lehote splatnosti.  

Mesto Prievidza má majetkový podiel v spoločnostiach UNIPA, spol. s r. o., SMMP, s. 
r. o., Prievidza Invest, s. r. o., BIC Prievidza, spol. s  r. o. a  PTH, a. s. Finančný prínos 
z účasti v týchto spoločnostiach za rok 2007 vykázalo mesto vo výške 2 040 tis. Sk, čo 
predstavuje vyplatené dividendy za rok 2006 od spoločnosti PTH, a. s.  
Mesto Prievidza vlastní cenné papiere: 

- akcie UNIPHARMA PRIEVIDZA – 1. slovenská lekárnická spoločnosť, a. s. z vlastníctva 
ktorých malo mesto finančný prínos vo výške 6 600,- Sk,  

- akcie Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s. a z vlastníctva týchto cenných 
papierov vykázalo mesto finančný prínos vo vyplatených dividendách vo výške 7 460 tis. 
Sk. 

Návrh záverečného účtu mesta Prievidza bol predložený na verejnú diskusiu zverejnením na 
úradnej  tabuli mesta dňa 7. 4. 2008, aby sa k nemu mohli vyjadriť obyvatelia mesta. 
Kontrolu zverejnenia návrhu záverečného účtu na úradnej tabuli vykonala hlavná kontrolórka 
dňa 15. 4. 2008. Súčasne bol návrh záverečného účtu mesta zverejnený na internetovej 
stránke mesta Prievidza. Ku dňu spracovania odborného stanoviska k návrhu záverečného 
účtu nevyužil žiadny občan možnosť vyjadriť sa a k návrhu záverečného účtu mesta neboli 
predložené pripomienky alebo námietky obyvateľov mesta. Záverečný účet mesta bol 
zostavený v súlade s rozpočtovou klasifikáciou podľa opatrenia MF SR. Ročná účtovná 
závierka a hospodárenie mesta Prievidza bola predmetom overenia audítorom. Podľa správy 
nezávislých audítorov, ktorí uskutočnili audit v súlade s medzinárodnými audítorskými  
štandardmi,  účtovná  závierka  mesta  Prievidza  vyjadruje  verne  vo všetkých významných 
súvislostiach majetkovú a finančnú situáciu, tvorbu a čerpanie rozpočtu k 31. 12. 2007 a je 
v súlade so zákonom o účtovníctve. Overením ročnej účtovnej závierky audítormi mesto 
dodržalo ustanovenia § 9 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.
 Prerokovaním návrhu záverečného účtu mesta Prievidza dňa 29. 4. 2008 bude 
dodržaná zákonná lehota na prerokovanie návrhu záverečného účtu najneskôr do 6 
mesiacov po uplynutí rozpočtového roka. V závere Ing. Jana Michaličková, hlavná 
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kontrolórka mesta, konštatovala, že na základe preverených skutočností odporúča 
Mestskému zastupiteľstvu v Prievidzi uzatvoriť prerokovanie záverečného účtu mesta 
Prievidza za rok 2007 v zmysle § 16 ods. 10a) zákona č. 583/2004 Z. z. výrokom: 

,,schvaľuje celoročné hospodárenie   b e z   v ý h r a d“. 
 MsZ uznesením č. 108/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Záverečný účet 
mesta Prievidza za rok 2007. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
   

 
- k bodu 10 - 

,,Požiadavky spol. UNIPA, s. r. o., Prievidza na úpravu rozpočtu mesta Prievidza  
na rok  2008“ 

 
 Požiadavku spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., predniesol Ján Kotian, konateľ 
spoločnosti. Uviedol, že spoločnosť túto požiadavku predkladá z dôvodu potreby navýšenia 
transferu na rekonštrukciu a modernizáciu pre plaváreň a pre futbalový štadión.  
Pre plaváreň je potrebné vyčleniť finančné prostriedky na: 
- generálna oprava vzduchotechnického zariadenia vo výške 505 tis. Sk + 96 tis. Sk (DPH)  
- výmena technologického zariadenia na meranie chlóru vo výške 464 tis. Sk + 88 tis. Sk 
(DPH). 
Pre futbalový štadión je potrebné vyčleniť finančné prostriedky na: 
- rekonštrukcia sociálnych zariadení FŠ – práce naviac, vo výške 1 860 tis. Sk + 353 tis. Sk 
(DPH) 
- rekonštrukcia šatní FŠ – práce na viac, vo výške 1 970 tis. Sk + 374 tis. Sk (DPH) 
- vonkajšie nátery areálu – vo výške 2 120 tis. Sk + 403 tis. Sk (DPH). 
 Do rozpravy sa prihlásil MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, a uviedol, že čo 
sa týka plavárne, je mu ľúto, že ešte sa len postavila a už sa všetko kazí po skončení 
záručnej doby, ale zároveň vyjadril podporu pri usporiadaniach inoštátnych futbalových 
zápasov v meste Prievidza. Ján Kotian, konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., podotkol, že 
dávkovač chlóru je potrebné vymeniť, nakoľko dochádza k rozleptávaniu tohto prístroja 
chlórom a na vzduchotechnike je potrebné vykonať generálnu opravu. Helena Dadíková, 
poslankyňa MsZ, vyslovila nespokojnosť a nepodporu požiadavke spoločnosti UNIPA. 
 MsZ uznesením č. 109/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo požiadavku 
spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 3 poslanci proti 
   
 

- k bodu 12 - 
,,Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie 

 január – február 2008“ 
 

 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, informoval o použití finančných prostriedkov 
mesta v MHD Prievidza za január a február 2008. Ďalej uviedol, že poslancom MsZ bol do 
poslaneckých schránok doručený návrh cestovného poriadku MHD Prievidza a Bojnice, 
ktorého zmeny sú plánované od 01. 05. 2008. Zmeny vyplynuli z dôvodu, že mesto Bojnice 
nenašlo dostatok finančných prostriedkov v rozpočte mesta na vykrytie strát vzniknutých 
prevádzkovaním MHD na území mesta Bojnice. Na základe uvedeného spoločnosť SAD 
Prievidza, a. s., pripravila návrh zmien cestovných poriadkov, v ktorom je zohľadnený pokles 
dopravných výkonov v MHD v rámci mesta Bojnice podľa výšky príspevku zo strany mesta 
Bojnice. Ako najvýhodnejšie riešenie na základe prešetrenia frekvencií jestvujúcich spojov 
bolo navrhnuté zrušenie zachádzania linky MHD č. 3 do Bojníc – Kúpeľov, počas pracovných 
dní, čím dôjde k zníženiu počtu kilometrických výkonov v katastri mesta Bojnice. Cez víkend 
a sviatky zmeny v premávaní linky č. 3 neboli navrhnuté, nakoľko je využívaná vo väčšej 
miere aj obyvateľmi Prievidze. Aby prepojenie s Bojnicami ostalo a boli naplnené požiadavky 
obyvateľov v oblasti Dlhej ulice, Pieskov, bolo navrhnuté zrušené spoje z linky č. 3 viesť do 
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Bojníc k nemocnici a späť na Dlhú ulicu na novovzniknutej linke. Vyplní sa tým medzera 
v súčasných cestovných poriadkoch z Bojníc, nemocnice a odchod smerom do Prievidze, 
Magura bude každých 15 min., čím sa vyhovie občanom mestských častí Píly a Staré mesto.  
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala, že počula zlé reakcie zo strany 
občanov Bojníc voči občanom Prievidze. Myslí si, že by mesto Prievidza už nemalo 
ustupovať. Mestu Bojnice bolo deklarovaných niekoľko možností, ktoré majú v rámci riešenia 
dopravy na území mesta Bojnice, ale stále s ničím nesúhlasia. Ing. Pavel Pařízek, dopravný 
riaditeľ, konštatoval, že vedenie SAD Prievidza, a. s., sa snaží o podpísanie dlhodobej 
zmluvy, aby aj Bojnice znášali svoj podiel nákladov na autobusovú dopravu. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, informoval o rokovaniach medzi mestami Bojnice, Prievidza a spoločnosťou 
SAD Prievidza, a. s., a však zástupcovia Bojníc sa vyjadrili, že občania Bojníc nepotrebujú 
jazdiť do Prievidze, nakoľko majú vybudovanú  dobrú infraštruktúru. Mesto Bojnice 
nepodporuje výstavbu dopravného obchvatu a tak vznikajú problémy pri poskytovaní 
finančných prostriedkov zo štátu na jeho výstavbu. Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, dodal, 
že občania Prievidze sú spokojní so spoluprácou mesta s SAD Prievidza, a. s., aj keď 
občania Bojníc sú nespokojní. 
 MsZ uznesením č. 110/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu SAD 
Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov mesta v MHD. 
Hlasovanie: 27 poslancov za         
 
 

- k bodu 13 - 
,,Návrh Doplnku č. 2 k Štatútu mesta Prievidza“ 

 
 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora, uviedol, že Štatút mesta Prievidza v šiestej 
hlave pojednáva o mestských symboloch  a oceneniach. V § 26 sú definované podmienky  
a forma udelenia  „Ceny primátora mesta Prievidza“. V bode č. 1 je uvedené: „Cenu primátora 
mesta udeľuje primátor občanom mesta za úspešnú a záslužnú činnosť v prospech mesta.“ 
Formulácia len „občanom mesta“ je značne obmedzujúca a nezodpovedá reálnym podmienkam 
života. V živote mesta, či jeho občanov vznikajú situácie, kedy k jeho rozvoju, pomoci občanom, 
spoločenskou, športovou a inou aktivitou prispievajú i občania iných miest a obcí, ba i cudzí štátni 
príslušníci. Cena primátora musí reagovať i v takýchto prípadoch a možnosť jej udelenia len 
štatutárom mesta vytvára priestor pre ocenenie aktuálne v čase a reagujúce na okamžitú 
okolnosť, či mimoriadny čin statočnosti. V bode č. 2 je uvedené: „Cenu primátora mesta tvorí 
listina o jej udelení. Listina obsahuje meno, adresu pocteného, dôvod udelenia, dátum udelenia, 
pečať mesta a podpis primátora.“ V doterajšej praxi  dostali poctení len túto listinu bez iného 
materiálneho vyjadrenia ich ocenenia.  Preto vznikol návrh doplniť túto cenu  i medailou. Za vzor 
pre vypracovanie medaile slúžila  plastika z primátorskej reťaze. Nakoľko mesto dostalo záväzné 
potvrdenie, že Mincovňa Kremnica je schopná túto medailu vyhotoviť a dodať najneskôr 05. 05. 
2008 a mohla by byť odovzdaná už pri príležitosti tohtoročných výročí mesta, predkladáme Návrh 
Doplnku č. 2 k Štatútu mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 111/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 2 k Štatútu 
mesta. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 
 

- k bodu 14 - 
,,Návrh na udelenie „Ceny mesta Prievidza“ pri príležitosti 895. výročia jeho prvej 

písomnej zmienky a 625. výročia udelenia kráľovských výsad“ 
 

         V rámci tohto bodu programu PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora, informoval, že 
v roku 2008 si mesto Prievidza pripomína  895. výročie prvej písomnej zmienky  a 625. výročie 
udelenia kráľovských výsad.  Tieto výročia sú vhodnou  príležitosťou  nielen na  návraty do jeho 
dejín a spomienky na našich predkov, ale aj na zhodnotenie súčasnosti  a ocenenie kolektívov  či 
jednotlivcov, ktorí sa výsledkami svojej práce  zaslúžili o šírenie jeho dobrého mena doma 
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i v zahraničí či o jeho rozvoj. Primátor mesta svojím listom adresovaným predsedom  komisií  
vytvoril priestor  na predloženie  návrhov na ocenenie v pôsobnosti každej komisie. Súčasťou 
listu bol i zoznam  doteraz udelených ocenení  mestom a doterajšími primátormi. Na základe 
predložených návrhov  jednotlivých komisií bol spracovaný tento materiál a v zmysle Štatútu 
mesta Prievidza – je predložený na rokovanie a posúdenie MsZ.  Súčasťou návrhov na udelenie 
Ceny mesta Prievidza  sú zároveň i návrhy na udelenie  Ceny primátora mesta Prievidza. 

MsZ uznesením č. 112/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie návrh na 
udelenie ceny primátora mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 K návrhu na udelenie Ceny mesta Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 113/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o výsledku verejnej 
obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie  zmluvy   na  prevod  nehnuteľnosti,  
vyhlásenej  mestom  Prievidza  dňa 04. 04.2008, a uviedla, že v zmysle uznesenia MsR č. 
169/08 zo dňa 22. 04. 2008 sa víťazom verejnej obchodnej súťaže stal  PaedDr. Roman 
Kučík, bytom Banská Bystrica, Ul. Radvanská č. 24, ktorý predložil návrh na uzavretie kúpnej 
zmluvy na nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza, a to časti pozemku, z parc. č. 2050/1 vo výmere 
podľa zamerania geometrickým plánom, s kúpnou cenou 172,- Sk/m2, s termínom zaplatenia 
kúpnej ceny do 15 dní od podpísania kúpnej zmluvy, s účelom využitia na rozšírenie garáže 
s tým, že víťaz súťaže  zabezpečí na vlastné náklady prekládku inžinierskych sietí. 
 MsZ uznesením č. 114/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o výsledku verejnej obchodnej súťaže. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 Ďalej Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila niekoľko žiadostí 
o odpredaj nehnuteľností, a to: 
 
Žiadosť MUDr. Marcely Janovskej, bytom Prievidza, Ul. J. Kollára č. 16, o odklad začatia 
výstavby nového preskleného priečelia OD Šafrán a rozšírenia OD (odpredaj pozemkov 
schválený uznesením MsZ č. 217/06 zo dňa 27. 06. 2006, č. 417/06 zo dňa 24. 10. 2006 a č. 
513/06 zo dňa 28. 11. 2006), z dôvodu prebiehajúceho súdneho sporu. 
 MsZ unesením č. 115/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť MUDr. 
Marcely Janovskej. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti Elektroservis – Šramka, spol. s r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. 
Matice Slovenskej č.12, o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3256/8 vo výmere 
približne 140 m2, za účelom vybudovania parkovacích plôch pre zásobovanie  objektu 
obchodného  centra Rozvoj, časť Elektroservis – Šramka, spol. s r. o. 
 MsZ uznesením č. 116/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť 
spoločnosti Elektroservis – Šramka, spol. s r. o. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť spoločnosti CASTILL, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. M. Mišíka č. 1, o zrušenie 
predkupného práva na časť pozemku parc. č. 3521/26 (odpredaného KZ č. 42/03 v celkovej 
výmere 2 444 m2), podľa zamerania GP č. 402/2007, parc. č. 3521/39 vo výmere 42 m2 

a parc. č. 3521/40 vo výmere 118 m2, z dôvodu odpredaja týchto pozemkov susednému 
vlastníkovi, Žanete Važanovej, Prievidza, ktorá ich využije na vytvorenie  prístupu a zriadenie 
parkovacích miest. 
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 MsZ uznesením č. 117/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
CASTILL, s. r. o. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti SLOV TAIN, s. r. o., bola stiahnutá z rokovania z dôvodu, že p. 
Žirková  podala žiadosť o reštitučný nárok na väčšiu časť pozemku, o ktorý mala spoločnosť 
SLOV TAIN, s. r. o., záujem. 
 
Žiadosť spoločnosti AUTOKOMPLEXX, spol. s r. o., so sídlom v Novákoch, Ul. A. Hlinku                    
č. 483, o kúpu časti pozemkov  v k. ú. Prievidza, z parc. č. 6652/1 a z parc. č. 6652/32, spolu 
vo výmere približne 1 100 m2, za účelom rozšírenia parkoviska pre nové autá a zákazníkov. 
 MsZ uznesením č. 118/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
AUTOKOMPLEXX, spol. s r. o., s podmienkou vyčlenenia 10-tich nových parkovacích miest 
v areáli spoločnosti pre obyvateľov mesta a s podmienkou umiestnenia dodatkovej tabule na 
parkovacie miesta s označením „parkovacie miesta pre verejnosť“, so zriadením vecného 
bremena – práva uloženia  inžinierskych sietí na  predávanom pozemku a práva prístupu 
za účelom ich údržby a opravy v prospech  správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec proti, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť   Mariána Poliaka, bytom Prievidza, Ul. Š. Králika č. 439/15, o kúpu   časti   
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5089/1 vo výmere približne 120 m2, za účelom výstavby 
jednopodlažnej predajne so zameraním na  BIO potraviny. 
 MsZ uznesením č. 119/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Mariána 
Poliaka za účelom výstavby dvojpodlažnej predajne so zameraním na  BIO potraviny, za 
cenu 1500,-  Sk/m2, s podmienkou dodržania ochranného pásma pre správcov 
inžinierskych sietí  a dodržania uličnej čiary bytového domu umiestneného súbežne s Ul. Ľ. 
Ondrejova. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť spol. MAXI market SK, s. r. o., so sídlom v Sebedraží, Baňa Cigeľ č. 479,  o kúpu  
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 5023, vo výmere 320 m2,  za účelom  majetkovoprávneho 
vyporiadania pozemku pod budovou súp. č. 20764 (bývalá VS 21) na Ul. J. Matušku. 
 MsZ uznesením č. 120/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
MAXI market SK, s. r. o. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti WERBEANSTALT, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Nábr. sv. Cyrila             
č. 26/18, o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3860/1, vo výmere  približne  
260 m2, za účelom výstavby administratívnych priestorov firmy. 
 MsZ uznesením č. 121/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
WERBEANSTALT, s. r. o. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 
Žiadosť Ing. Ladislava Zvala, bytom Prievidza,  Fialková ul. č. 18, o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2928/1 vo výmere približne 104 m2, za účelom využitia na 
prístupovú cestu k nehnuteľnostiam vo vlastníctve žiadateľa. 
 MsZ uznesením č. 122/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Ing. 
Ladislava Zvala. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
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- k bodu 16 - 
,,Majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností“ 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila 11 žiadostí o zriadenie vecných 
bremien a majetkovoprávnych vysporiadaní, a to: 
 
Žiadosť Mgr. Martina Výskoka,  Prievidza, Ul. A. Hlinku č. 445/29, o zriadenie vecného 
bremena s právom uloženia inžinierskych sietí – elektrickej, vodovodnej, kanalizačnej  
a plynovej prípojky na pozemkoch vo vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. Prievidza parc. č. 
7066/1, parc. č. 5305/6 a parc. č. 5298/3 v prospech vlastníka nehnuteľností v k. ú. Prievidza 
parc.č.7066/17, parc. č. 7066/40 a parc. č. 7066/41. 
 MsZ uznesením č. 123/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Mgr. 
Martina Výskoka. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť Rudolfa Balcára,  Prievidza, Ul. A. Hlinku č. 454/4, o zriadenie vecného bremena 
s právom uloženia inžinierskych sietí – elektrickej, vodovodnej, kanalizačnej a plynovej 
prípojky na pozemkoch vo vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. Prievidza parc. č. 2050/5 a 
parc. č. 2050/10 v prospech vlastníka nehnuteľností v k. ú. Prievidza parc.č.2157/5. 
 MsZ uznesením č. 124/08,ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Rudolfa 
Balcára. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Viktora Perniša a manž., Prievidza, Ul. J. Murgaša č. 20/10, o prehodnotenie 
uznesenia MsZ č. 56/08 zo dňa 26.2.2008, ktorým bola schválená za majetkovoprávne 
vyporiadanie  časti  nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 1208/59 vo výmere 110 m2  cena 
172,- Sk/m2 a žiadosť o jej zníženie na symbolickú cenu.  

MsZ uznesením č. 125/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Viktora 
Perniša a manželky. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  
1. informáciu o majetkovoprávnom vyporiadaní nehnuteľností – pozemkov areálov 
základných škôl v Prievidzi, ktoré bolo schválené uzn. MsZ č. 61/04 dňa 24.2.2004,   
2.  návrh na zvýšenie ceny za prevod pozemkov do majetku mesta Prievidza na 350,- Sk/m2.             
 MsZ uznesením č. 126/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo návrh na zvýšenie 
ceny za prevod pozemkov do majetku mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  
Návrh na majetkovoprávne vyporiadanie častí nehnuteľností z vlastníctva mesta Bojnice 
odplatným prevodom do vlastníctva mesta Prievidza za účelom vybudovania prístupovej 
komunikácie do Priemyselnej zóny Prievidza Západ I. parc. č. 3503, parc. č. 3510/8, parc. č. 
3511/1, parc. č. 3511/4 a parc. č. 3512/11 spolu vo výmere asi 3520 m2  podľa zamerania 
geometrickým plánom za cenu 475,- Sk/m2. 
 MsZ uznesením č. 127/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo návrh na 
majetkovoprávne vyporiadanie časti nehnuteľnosti z vlastníctva mesta Bojníc. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť  Ondreja Čverhu, bytom Narcisová ul. č. 14, Prievidza a spol. o majetkovoprávne 
vyporiadanie  časti nehnuteľnosti  v k. ú. Prievidza zapísanej na LV 7707 ako parc. č. 
3567/10 vo výmere asi 601 m2  podľa zamerania geometrickým plánom, ktorú užíva mesto 
Prievidza ako miestnu komunikáciu bez právneho dôvodu a to zámenou za časť 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza zapísanej na LV 1 ako parc. č. 3796/2 vo výmere najviac 601 
m2 podľa zamerania geometrickým plánom. 
  
 



 18

MsZ uznesením č. 128/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Ondreja 
Čverhu. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
  
Žiadosť Jozefa Henčela, Prievidza, Podhorská ul. č. 97, o majetkovoprávne vyporiadanie 
časti  nehnuteľnosti v k. ú. Veľká Lehôtka  PK parc. č. 130 vo výmere asi 102 m2  vo 
vlastníctve  Jozefa Henčela,  ktorú užíva mesto Prievidza ako miestnu komunikáciu, 
zámenou za časť PK parcely č. 165 vo výmere asi 76 m2 vo vlastníctve mesta Prievidza, 
ktorú užíva Jozef Henčel ako záhradu s tým, že rozdiel vo výmere zamieňaných 
nehnuteľností podľa  zamerania geometrickým plánom  uhradí mesto  Prievidza Jozefovi 
Henčelovi vo výške 86,- Sk/m2. 
 MsZ uznesením č. 129/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Jozefa 
Henčela. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť  Jaroslava Vidu, Východná ul. č. 57, Prievidza o majetkovoprávne vyporiadanie časti 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza PK parc. č. 891 vo výmere podľa zamerania geometrickým 
plánom asi 54 m2,  ktorú v dobrej viere od roku 1936 užíva Jaroslav Vido a jeho  právny 
predchodca, a to prevodom z vlastníctva mesta Prievidza do vlastníctva  Jaroslava Vidu za 
symbolickú cenu 1,- Sk/m2. 
 MsZ uznesením č. 130/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Jaroslava 
Vidu. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
  
Ponuku Pavla Tomášika, bytom Vinohradnícka ul. č. 47, Prievidza, na predaj  časti 
nehnuteľnosti  v k. ú. Prievidza  PK parc. č. 2559/1 vo výmere podľa zamerania 
geometrickým plánom, približne 382 m2, ktorú užíva mesto Prievidza ako verejnú zeleň, za 
cenu 450,-  Sk/m2. 
 MsZ uznesením č. 131/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo ponuku Pavla 
Tomášika. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Návrh na majetkovoprávne vyporiadanie spoluvlastníckeho podielu pozemku, časti PK parc. 
č. 2108 vo výmere 13082 m2, v k. ú. Prievidza podľa aktuálneho LV v čase zámeny vo 
vlastníctve Ing. Martina Juríka, po jeho odčlenení, a to zámenou za časť pozemku parc. č. 
5363 vo výmere asi 1400 m2 a časti pozemku parc. č. 5345/1 vo výmere približne 600 m2, 
ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza podľa zamerania geom. plánom s tým, že všetky 
náklady spojené s týmto majetkovoprávnym vyporiadaním znáša Ing. Martin Jurík 
a s podmienkou, že rozdiel vo výmere zamieňaných pozemkov bude uhradený vo výške 
350,- Sk/m2.  

Do rozpravy k tomuto majetkovoprávnemu vyporiadaniu sa prihlásil Ing. Milan Dérer, 
zástupca primátora, a podotkol, že zámenou týchto pozemkov môže z jeho pohľadu dôjsť 
k zamedzeniu príjazdovej cesty na zásobovanie ostatných prevádzok v tomto objekte. Ing. 
Ján Bodnár, primátor mesta, na základe tohto podnetu odporučil, aby sa táto žiadosť stiahla 
z rokovania, z dôvodu nepredloženia dostatočných podkladov na zámenu. 
 
Návrh na majetkovoprávne vyporiadanie  nehnuteľností - spevnených parkovacích plôch, 
ktoré sú vlastníctvom spoločnosti Panoráma, s.r.o., Prievidza stojace  na pozemku vo 
vlastníctve SR, v k. ú. Prievidza parc. č. 5324/5 zámenou za časť pozemku v k. ú. Prievidza 
parc. č. 4861/1, vo vlastníctve mesta Prievidza vo výmere približne 282 m2 podľa zamerania 
geometrickým plánom, s finančným vyrovnaním podľa znaleckého ohodnotenia s tým, že 
mesto Prievidza sa v zmluve zaviaže, že pre spoločnosť  Panoráma, s. r. o., Prievidza 
vyhradí na parkovisku dve bezplatné parkovacie miesta a  spevnené parkovacie plochy bude  
využívať stále ako parkovisko a spoločnosť Panoráma, s. r. o., Prievidza, sa v zmluve 



 19

zaviaže, že zamenená časť  parc. č. 4861/1 nebude v budúcnosti využitá  na výstavbu 
nadzemných  objektov. 
 MsZ uznesením č. 132/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo návrh na majetkové 
vyporiadanie nehnuteľností – spevnené parkovacie plochy. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
  
 

- k bodu 17 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Návrh na zmenu uznesení MsZ –  projekty pre rekonštrukciu školských 

a predškolských zariadení 
 Mgr. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, školskú infraštruktúry a vzdelávanie, 
v tomto bode rokovania požiadal o zmenu uznesení MsZ č. 32/08, 33/08 a 34/08 zo dňa 29. 
01. 2008, z dôvodu  zmeny výšky kofinancovania mesta Prievidza v investičných projektoch 
pre rekonštrukciu školských a predškolských zariadení mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 133/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesení 
MsZ. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  

 
Bod č. 2 - Informácia o pripravených rozvojových projektoch základných škôl 

 Mgr. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, školskú infraštruktúry a vzdelávanie, 
informoval o pripravovaných rozvojových projektoch, a to: 
1) Informácia o pripravenom rozvojovom projekte „Nájdime znova múdrosť kníh“  
 MsZ uznesením č. 134/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu  
„Nájdime znova múdrosť kníh“. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 

 
2) Informácia o pripravenom projekte „Strava a životný štýl nech je tvojím liekom“ s výškou 
kofinancovania mesta Prievidza vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt 
t. j. vo výške 4 000.- Sk. 
 MsZ uznesením č. 135/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
„Strava a životný štýl nech je tvojím liekom“. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
3) Informáciu  o pripravenom projekte „Zdravší ako zdraví“ s výškou kofinancovania mesta 
Prievidza  vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt  t. j. vo výške 10 000,- 
Sk. 
 MsZ uznesením č. 136/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
„Zdravší ako zdraví“. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  
4) Informácia o pripravenom rozvojovom projekte „Zdravé jedlo“ a možnosti čerpania  
finančných prostriedkov s výškou kofinancovania mesta Prievidza vo výške 8,7% z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t. j. 7 000, -Sk.  
 MsZ uznesením č. 137/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
„Zdravé jedlo“. 
Hlasovanie. 26 poslancov za    

 
Bod č. 3 - Návrh zmluvy o budúcej kúpnej zmluve so spol. HANT Bratislava, a. s. 

 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o možnosti získania 
dotácií na kúpu bytov, ktoré budú mať charakter nájomných bytov, v zmysle Výnosu 
Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR o poskytovaní dotácií na rozvoj bývania 
a o rokovaniach s vybranými investormi v zmysle informačného memoranda. Následne 
informovala o návrhu zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy so spoločnosťou HANT 
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BA, a. s., Považská Bystrica, na odkúpenie 44 nájomných bytov v lokalite Necpaly – 
Gazdovská ulica za cenu 56 884 396,60 Sk, pričom kúpna cena bude zaplatená 
z prostriedkov (úveru) od Štátneho fondu rozvoja bývania a z finančných prostriedkov 
poskytnutých  vo forme dotácie od Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR, s tým, 
že tieto finančné prostriedky budú budúcemu predávajúcemu zaplatené do 30 dní od ich 
obdržania na účet budúceho kupujúceho. Rozdiel medzi súčtom prostriedkov poskytnutých 
ako úver a dotácia a celkovou cenou 56 884 396,60 Sk odpredaných nehnuteľností bude 
budúcemu predávajúcemu zaplatené z rozpočtu mesta. Povinnosťou kupujúceho uhradiť 
kúpnu cenu v prospech predávajúceho vznikne až po prechode vlastníctva domov na 
kupujúceho a protokolárnom odovzdaní bytových domov kupujúcemu. 
 MsZ uznesením č. 138/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odkúpenie 44 
nájomných bytov a tiež podpísanie Zmluvy o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy so 
spoločnosťou HANT BA, a. s., Považská Bystrica. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   

 
Bod č. 4 - Rozmiestnenie veľkoobjemových kontajnerov v meste Prievidza 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja, uviedol že 
MsR bol odsúhlasený zber objemných odpadov z územia mesta  formou týždenného 
umiestnenia veľkoobjemových kontajnerov vo volebných obvodoch, pričom rozmiestnenie  
VOK v druhom polroku 2008 bude predmetom schvaľovania niektorého z nasledujúcich 
zasadnutí MsR. V zmysle uvedeného boli na MsR dňa 15. 04. 2008 predložené dva návrhy 
rozmiestnenia VOK. Návrhy boli postavené ako celoplošný zber objemných odpadov, 
predpokladaná výška finančných prostriedkov na likvidáciu odpadu  pri oboch návrhoch bola 
3.165 tis. Sk.  Návrhy sa líšili v počte stanovíšť umiestnených veľkoobjemových kontajnerov. 
V nadväznosti na uvedené bola vznesená požiadavka na vypracovanie tretieho návrhu 
rozmiestnenia veľkoobjemových kontajnerov, ktorý redukuje počet stanovíšť so zachovaním 
výšky finančných nákladov na likvidáciu odpadu. Predložený návrh rieši zber objemných 
odpadov z územia mesta formou letného a jesenného zberu. V prípade letného zberu nie sú 
v rozpise zahrnuté základné školy a materské školy, ktoré sú v období letných prázdnin 
mimo prevádzky ako aj záhradkárske osady, ktorých zber je v zmysle platného VZN č. 
57/2001 o nakladaní s komunálnym odpadom na území mesta, zabezpečovaný dvakrát za 
rok. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala o požiadavke občanov z domového 
nádvoria na križovatke ciest Ul. B. Björnsona a Ul. M. R. Štefánika na bližšie umiestnenie 
veľkoobjemového kontajnera k ich bytovým domom.  
 MsZ uznesením č. 139/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rozmiestnenie VOK 
v roku 2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

 
- k bodu 18 - 

,,D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v“ 
 
 Do diskusie pre občanov sa prihlásil p. Milan Belianský, obyvateľ DD v Prievidzi, Ul. 
J. Okáľa, a uviedol, že pán Priesel, ktorý bol na zasadnutí MsZ dňa 25. 03. 2008, krivdil 
poslancom MsZ, že nechodia na stretnutia dôchodcov v DD. Dodal, že v rámci DD si spravil 
prieskum o tom, či obyvatelia DD vedia, ktorí poslanci sú členmi Výboru volebného obvodu č. 
3, aký je rozpočet mesta Prievidza na rok 2008 a koľko z tejto čiastky mesto poskytuje do 
rozpočtu DD. Bol z toho sklamaný, nakoľko nikto z obyvateľov DD nevedel odpovedať na 
všetky jeho otázky. Milan Belianský uviedol, že čo sa týka poplatkov za poskytované 
sociálne služby v DD obyvatelia DD by si mali uvedomiť, že mesto nie je ,,správny hrob, na 
ktorom by mali plakať“, s požiadavkami na zlepšenie finančnej situácie dôchodcov by sa mali 
obrátiť na Vládu SR, nakoľko je potrebná celková dôchodková reforma. Informoval o liste, 
ktorý napísal Viere Tomanovej, ministerke práce, sociálnych vecí a rodiny SR, a následne 
začal citovať odpoveď Viery Tomanovej na jeho list a podnety. Citujem: ,,Ďakujem Vám za 
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Váš list, ktorý ma aj v tomto vysokom pracovnom tempe primäl k zastaveniu a zamysleniu 
sa. Mate úplnú pravdu, keď poukazujete na to, že občanom treba povedať pravdu o tom, 
prečo sa máme tak ako sa máme a prečo sa majú napr. Česi a Slovinci lepšie, saj napriek 
tomu, že si nevypredali podstatnú časť národného majetku, tak ako je to tu u nás. 
V súčasnosti je už schválený štátny rozpočet na budúci rok. Je pre nás východiskom pre to, 
aby sme postupne zlepšovali život nášho obyvateľstva. Týka sa to aj konkrétnych krokov 
v sociálnej oblasti, kde sme už začali aj v tomto roku prijatím viacerých legislatívnych úprav, 
ktoré sa pozitívne prejavia aj v živote dôchodcov. Základným cieľom sociálnej politiky vlády 
je utvorenie podmienok na dôstojný život všetkých obyvateľov v Slovenskej republike. 
Zároveň Programové vyhlásenie vlády SR obsahuje záväzok popri valorizácii riešiť 
zmierňovanie rozdielov medzi tzv. starodôchodcami a dôchodcami, ktorým bol dôchodok 
vymeraný podľa nového zákona o sociálnom poistení. U starodôchodcov sa bude riešiť 
problém poddimenzovania dôchodkov najmä vo väzbe na rast životných nákladov. Budem 
rada, ak toto nepochopíte ako plané sľuby. Pomáhať ľuďom je mojom životným krédom , 
ktoré sa svojou prácou snažím napĺňať. Je mi ľúto, že som na návšteve v Domove 
dôchodcov – Domove penzióne pre dôchodcov v Prievidzi nemohla zotrvať dlhšie 
v rozhovore s prítomnými občanmi. Mala som pred sebou v ten deň ešte ďalšie stretnutie 
v Bani Nováky. Veľmi rada sa na rozhovor s obyvateľmi domova dôchodcov vrátim v čo 
najkratšom možnom čase.“ Po prečítaní listu Milan Belianský podotkol, že list bol doručený 
dňa 19. 12. 2006, čo predstavuje niečo vyše roka a pani ministerka Viera Tomanová DD 
v Prievidzi do dnešného dňa nenavštívila. Následne Milan Belianský poďakoval vedeniu 
mesta a poslancom MsZ za podporu dôchodcov a domovov pre dôchodcov.  
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že poslanci sa snažia chodiť na stretnutia 
do domovov dôchodcov, ale reaguje sa prevažne na pozvanie. Ďalej informoval, že Viera 
Tomanová, ministerka práce, sociálnych vecí a rodiny, mala navštíviť Domov dôchodcov 
v Prievidzi počas Výjazdového zasadnutia Vlády SR, a však tento návrh mesta bol 
zamietnutý. Mesto sa snaží podporovať obyvateľov v DD a tak si už zvykli, že mesto im 
poskytuje celoplošnú dotáciu, ale mesto sa občanom snaží pomáhať aj inak, a to napr. 
poskytovaním rôznych úľav na poplatkoch za odvoz a zneškodňovanie komunálneho 
odpadu. 
 
 

- k bodu 17 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 5 - Informácia o príprave projektu odmeňovania občanov 

 PhDr. Ivona Vojnášová, hovorkyňa mesta pre občanov a médiá, informovala 
o príprave projektu odmeňovania obyvateľov mesta formou získania „Kariet mesta“. „Karty 
mesta“ umožnia občanom bezplatne využívať napr. služby MHD Prievidza, bezplatnú účasť 
na športových podujatiach, kultúrnych podujatiach organizovaných KaSS. V priebehu roka 
bude vydaných maximálne 30 kariet, pričom spravidla platnosť karty bude jeden rok, vo 
výnimočných prípadoch sa bude jednať o doživotnú platnosť karty.  Karty bude občanom 
vydávať primátor mesta. Budú neprenosné, opatrené podpisom primátora mesta, pečiatkou 
mesta.  
 MsZ uznesením č. 140/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o príprave projektu odmeňovania občanov mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 6 - Návrh na zmenu v Komisii sociálnej, zdravotnej a bytovej 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o návrhu komisie sociálnej, 
zdravotnej a bytovej na doplnenie komisie o nového člena z radov neposlancov – Mgr. 
Jozefa Topoľského, konateľa spol. SMMP, s. r. o., nakoľko sa na komisii často prerokováva 
problematika, ktorá sa blízko dotýka spoločnosti SMMP, s. r. o. 
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MsZ uznesením č. 141/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu v Komisii 
sociálnej, zdravotnej a bytovej. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  
 

Bod č. 16 - Zmena člena Finančnej komisie 
 Milan Budáč, predseda finančnej komisie, informoval o návrhu na odvolanie člena 

finančnej komisie z radov neposlancov Mikuláša Ďurjáka z dôvodu častej neprítomnosti na 
zasadnutiach a návrh na zvolenie nového člena komisie z radov neposlancov – Róberta 
Dolinaya. 

MsZ uznesením č. 142/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu Finančnej 
komisie. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Bod č. 7 - Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o poskytnutie finančného príspevku 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o žiadosti Slovenského 
rybárskeho zväzu – MO, Bottova ul. č. 5, Prievidza o poskytnutie  finančného príspevku vo 
výške 100 000,- Sk, ktorý bude použitý na zarybnenie riek Handlovka, Nitra, zakúpenie 
násady kapra na zarybnenie ramena rieky Nitra,  usporiadanie rybárskych pretekov 
o Putovný pohár primátora mesta Prievidza a usporiadanie spoločenskej akcie lovu 
Vianočného kapra na Námestí slobody v Prievidzi. 
 MsZ uznesením č. 143/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančných prostriedkov vo výške 100 tis. Sk pre Slovenský rybársky zväz – MO. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 

Bod č. 8 - Informácia HFK Prievidza o použití finančných prostriedkov  
a žiadosť o uvoľnenie ďalšej časti schválených finančných prostriedkov 

 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, predložil informáciu HFK 
Prievidza o použití finančného príspevku poskytnutého z rozpočtu mesta a žiadosť 
o uvoľnenie ďalších tranží schválených finančných prostriedkov na mesiace marec 2008 na 
činnosť klubu. 
 MsZ uznesením č. 144/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti finančných prostriedkov vo výške 600 tis. Sk na činnosť HFK Prievidza. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali   

 
Bod č. 9 - Informácia MŠHK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 

a žiadosť o uvoľnenie ďalšej časti schválených finančných prostriedkov 
 Následne Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval 
o použití poskytnutých finančných prostriedkov vo výške 450 tis. Sk na činnosť MŠHK 
Prievidza za mesiac január 2008 a predložil žiadosť MŠHK Prievidza o uvoľnenie ďalších 
dvoch častí schválených finančných prostriedkov na činnosť klubu v mesiacoch február 
a marec 2008. 
 MsZ uznesením č. 145/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov vo výške 400 tis. Sk pre MŠHK Prievidza.  
Hlasovanie: 26 poslancov za   

 
Bod č. 10 - Žiadosť HBK Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 

Žiadosť Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza, Ul. olympionikov č. 4, 
o finančný príspevok vo výške 1 156 tis. Sk na dohratie sezóny 2007/2008 predložil Ing. 
Maroš Pavlenda, prezident HBK Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 146/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančného príspevku pre HBK Prievidza vo výške 990 tis. Sk na činnosť klubu v sezóne 
2007/2008  s postupným uvoľňovaní finančných prostriedkov v troch častiach s tým,  že 
finančné prostriedky  budú zaradené do úpravy rozpočtu mesta Prievidza v roku 2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 
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Bod č. 11 - Žiadosť Karate klubu Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 
 Miroslav Šenk, štatutárny zástupca Karate klubu Prievidza, predložil žiadosť klubu 
o poskytnutie finančných prostriedkov za účelom zúčastňovania sa významných 
medzinárodných turnajov a súťaží. 

MsZ uznesením č. 147/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančných prostriedkov vo výške 75 tis. Sk pre Karate klub Prievidza. 
Hlasovanie: 22 poslancov za  

 
Bod č. 12 - Žiadosť športového Klubu Pampúch o poskytnutie finančného príspevku 

a spoluprácu mesta pri zabezpečovaní 20. ročníka Svetových hier v Interkrose 
Informáciu o konaní 20. ročníka Svetových hier v interkrosse v meste Prievidza predložil Ing. 
Ivan Šturcel, zástupca klubu Pampúch. Ďalej informoval o histórii a vzniku interkrossu 
a v závere požiadal mesto Prievidza o finančnú podporu a spoluprácu pri zabezpečení 
usporiadania 20. ročníka Svetových hier v interkrosse. 
 MsZ uznesením č. 148/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančného príspevku vo výške 20 tis. Sk pre občianske združenie Pampúch na 
zabezpečenie 20. ročníka Svetových hier v interkrosse. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  

 
Bod č. 13 - Informácia o zúčastnení sa žiačok I. ZŠ Sama Chalupku celoslovenskej 

súťaže v basketbale a žiadosť o finančný príspevok 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o účasti 
žiačok I. ZŠ Sama Chalupku celoslovenskej súťaže v basketbale a predložil ich žiadosť 
o poskytnutie finančného príspevku vo výške 21 500,- Sk za nákup športových dresov 
a s tým spojených nákladov.  
 MsZ uznesením č. 1490/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančného príspevku vo výške 21 500,- Sk na nákup dresov. 
Hlasovanie: 26 poslancov za    
 
 

- k bodu 11 - 
,,Návrh I. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008“ 

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala o Návrhu I. úpravy 
rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008. Uviedla, že do znenia uznesenia budú musieť byť 
zapracované i požiadavky športových klubov a požiadavka spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., 
pričom celková bilancia  v tis. Sk bude po zapracovaní požiadaviek nasledovná: 
Rozpočtové zdroje 
V tom: 
Bežné príjmy       650 152 
Kapitálové príjmy     45 148 
Príjmové finančné operácie  188 952 
Rozpočtové zdroje spolu  884 252 
 
Rozpočtové výdavky 
V tom: 
Bežné výdavky   633 091 
Kapitálové výdavky   127 983 
Výdavkové finančné operácie 123 178 
Rozpočtové výdavky spolu  884 252 
 
 MsZ uznesením č. 150/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo I. úpravu rozpočtu 
mesta Prievidza na rok 2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
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 Ďalej Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, požiadala o schválenie 
uznesenie na schválenie návrhu na uvoľnenie finančnej čiastky z fondu rozvoja bývania 
v celkovej výške 107 962,- Sk, ktoré budú použité pre potreby čerpania rozpočtu. 

            MsZ uznesením č. 151/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie finančnej 
čiastky z fondu rozvoja bývania v celkovej výške 107 962 tis. Sk, po zapracovaní pripomienky k 
I. úprave programového rozpočtu z MsR zo dňa 22.4.2008 takto: 

 

 - predčasné splatenie úveru Ciglianska cesta 
173 b. j.  86 300 tis. Sk 
 - vklad do kapitálových fondov pre SMMP, s.r.o. 
za účelom splácania úveru 10 000 tis. Sk 
 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia z roku 
2007 

 

1 706 tis. Sk 
 - Vyporiadanie pozemkov - parkovisko na M. 
Rázusa 2 500 tis. Sk 
 - Rekonštrukcia VO - II. etapa - pokračovanie 4 433 tis. Sk 
 - Rozšírenie VO na Ul. energetikov  200 tis. Sk 
 - Projekty - rozšírenie spevnených plôch na Ul. 
M. Rázusa pri DD 170 tis. Sk 
 - Projekt vybudovania prístupovej komunikácie k 
bytom na Ul. Falešníka 100 tis. Sk 
 - Realizácia - rekonštrukcia výmenníkovej 
stanice SIC Svätoplukova 800 tis. Sk 
 - Realizácia - vyregulovanie tepelnej sústavy 
Falešníka12 300 tis. Sk 
 - Realizácia - vyregulovanie tepelnej sústavy 
Falešníka14 300 tis. Sk 
 - Vyporiadanie pozemkov - cintorín Pod 
Banskou  1 153 tis. Sk 

Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 17 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 14 - Návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Prievidza  č. 31/1995  

a Návrh územného plánu mesta (sídelného útvaru) Prievidza – aktualizácia 2006 
 Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR,  informoval o Návrhu  
územného plánu mesta (sídelného útvaru) Prievidza – aktualizácia 2006 formou zmien 
a doplnkov a návrhu Doplnku č. 6 k VZN mesta Prievidza č. 31/1995. Ďalej uviedol, že 
k zmenám vo VZN dôjde hlavne v častiach: 
Časť prvá, Článok 3, Vymedzenie pojmov – Ruší sa text bodov 5, 6, 7. 
Časť druhá, Článok 5, Zásady usporiadania územia – Ruší sa text všetkých bodov článku 
a nahrádza sa novým textom, ktorý znie: 
Záväzná časť je definovaná nasledovnými oblasťami : 
urbanistická koncepcia 
funkčné členenia územia a funkčné využitie jednotlivých plôch 
regulačné opatrenia a limity využitia územia mesta 
koncepcia dopravy 
koncepcia verejného technického vybavenia 
koncepcia ochrany životného prostredia 
návrh plôch pre verejnoprospešné stavby 
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Ďalej Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR, informoval o  hlavných 
cieľoch územného  rozvoja sídla, ako: 
návrh optimalizácie priestorovej štruktúry a využívania krajiny za podmienok biologickej 
rozmanitosti a racionálneho využívania prírodných zdrojov, 
návrh opatrení a podmienok zachovania a ochrany prírody a kultúrneho dedičstva, 
návrh opatrení a podmienok ochrany životného prostredia v zmysle štátnej environmentálnej 
politiky, 
stanovenie regulatívov územného rozvoja, 
konkretizácia verejnoprospešných stavieb a plôch pre ich realizáciu, 
stanovenie priorít činností a realizácie zámerov na dosiahnutie stanovených cieľov riešenia, 
orientácia na rozvoj priemyslu využívajúci profesnú štruktúru obyvateľov a miestne 
surovinové zdroje, 
vytvorenie podmienok pre rozvoj cestovného ruchu s využitím kultúrneho a prírodného 
dedičstva. 
 MsZ uznesením č. 152/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu územného 
plánu. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 15 - Informácia o výsledkoch z Valného zhromaždenia PTH, a. s. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o rokovaní Valného zhromaždenia 
spoločnosti PTH, a. s., Prievidza a konštatoval, že spoločnosť PTH, a. s., Prievidza, v roku 
2007 svojim hospodárením dosiahla zisk vo výške 12 976 606, 63 Sk, pričom sa zisk rozdelil 
nasledovne: 
Rezervný fond:     1 297 661,00 Sk 
Účet nerozdeleného zisku z minulých rokov: 5 178 945,63 Sk  
Výplata dividend akcionárom spoločnosti   6 500 000,00 Sk. 
Výplat dividend sa uskutoční v percentuálnom pomere účasti akcionárov na vlastnom imaní 
spoločnosti, a to. 
Mesto Prievidza (51%)    3 315 075,00 Sk 
VNG Slovakia, spol. s r. o. (49%)   3 184 925,00 Sk.    
 
 

- k bodu 19 - 
,,I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v“ 

 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala, že svetelná signalizácia na križovatke 
ciest Nábr. sv. Metoda, Gorazdovo nám. a Košovská cesta je počas víkendu v poobedných 
hodinách  nefunkčné, aj napriek tomu, že v tomto čase je tam veľmi frekventovaná 
premávka. Požiadala, aby táto svetelná signalizácia bola funkčná aspoň do 18.00 h. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, uviedol, že ide o nebezpečnú križovatku a má pocit, že polícia tento 
problém nerieši. Požiadal Ing. Ivana Vaňa, predsedu Dopravnej komisie, aby sa táto situácia 
prekonzultovala s dopravným inšpektorátom a riešila sa. Július Urík, poslanec MsZ, dodal, 
že by bolo vhodné opílenie konárov verejnej zelene, ktoré zakrývajú dopravné značenie na 
tejto križovatke. 
 
 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, požiadal o riešenie otváracích hodín prevádzky na 
Ul. A. Rudnaya. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal Jána Dobrovodského o doručenie 
požiadavky na zmenu otváracích hodín na oddelenie obchodu a služieb. Následne oddelenie 
obchodu a služieb začne konať. 
 
 Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, poďakovala Mestskej polícii v Prievidzi za 
spoluprácu a pomoc pri udržiavaní bezpečnosti v meste. Ďalej Mgr. Eleonóra Porubcová, 
poslankyňa MsZ, pozvala všetkých prítomných na ,,Deň zeme“, ktorý sa uskutoční dňa 02. 
05. 2008 v čase od 09. 00 h. – 11. 00 h., v priestoroch Gymnázia V. B. Nedožerského v 
Prievidzi.       
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 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, požiadala o obnovu cyklistických 
chodníkov a opätovné namaľovanie čiar. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, pri tej príležitosti 
informoval o uzatvorení Košovskej cesty pre korčuliarov a cyklistov. Uviedol, že mesto hľadá 
možné alternatívy na vytvorenie nového priestranstva na takéto športové vyžitie. 
Najvhodnejšou a alternatívou by pravdepodobne bolo uzatvorenie časti cesty Nábrežie J. 
Kalinčiaka od križovania s Košovskou cestou po parkovisko pri Kino Baník. 
 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta a predseda Komisie MsZ pre uplatňovanie 
Ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov, uviedol, že sa uskutočnilo zasadnutie Komisie pre uplatňovanie 
Ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov, a konštatoval, že primátor a 31 poslancov odovzdalo majetkové 
priznanie v zákonom stanovenej lehote. 
 MsZ uznesením č. 153/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
Ing. Milana Dérera o podaní majetkových priznaní primátora a poslancov. 
Hlasovanie: 26 poslancov za        

 
 

- k bodu 20 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 04. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
................................................                                .............................................      
           Gabriel Čauder                      Jana Vršková 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 07. 05. 2008 
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